



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

លេខ : ✓ មស.

សាលវិធានអបអរសាទរ

យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នាជារដ្ឋាភិបាល និងមន្ត្រីរាជការទាំងអស់នៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ មានសេចក្តីសោមនស្ស រីករាយជាអនេកប្បការ និងចូលរួមអបអរសាទរ ជាមួយរាជរដ្ឋាភិបាល និងប្រជាជនកម្ពុជា ក្នុងឱកាសជំរុញការងារសាធារណៈ ក្នុងឱកាសជំរុញការងារសាធារណៈ ដែល **«មេលាយដ្ឋានប្រាសាទកោះកេរ»** ត្រូវបានគណៈកម្មាធិការបេតិកភណ្ឌពិភពលោកនៃអង្គការយូណេស្កូ សម្រេចចុះក្នុងបញ្ជីបេតិកភណ្ឌពិភពលោក នៅទីក្រុងរីយ៉ាដ (Riyadh) ប្រទេសអារ៉ាប៊ីសាអ៊ូឌីត ក្នុងសម័យប្រជុំលើក ទី៤៥ កាលពីថ្ងៃទី១៧ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២៣ កន្លងទៅនេះ។ ព្រឹត្តិការណ៍នេះ បានក្លាយជាព្រឹត្តិការណ៍ប្រវត្តិសាស្ត្រ និង ជាជោគជ័យដ៏ធំធេងសំខាន់មួយទៀតរបស់ជាតិ និងប្រជាជនខ្មែរទាំងមូល។

សមិទ្ធផលដ៏វិសេសវិសាលក្រៃលែងនេះ បានធ្វើអោយប្រជាជនខ្មែរ ចងចាំមិនភ្លេចនូវភាពស៊ូ លះបង់ អំណត់ អត់ធ្មត់ និងការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់រដ្ឋាភិបាលគ្រប់រូបក្នុងការដាក់ប្រយោជន៍ជាតិជាចម្បង តាមរយៈការបង្ហាញភាព ច្បាស់លាស់ និងម្ចាស់ការរបស់កម្ពុជាលើឆាកអន្តរជាតិ រួមផ្សំនឹងកម្លាំងនៃការរួមគ្នារបស់ប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរ ក្នុងកិច្ចការពារ សម្បត្តិវប្បធម៌ បុរាណភាពទឹកដី និងអធិបតេយ្យភាពជាតិ។

ក្នុងន័យនេះ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមគោរពកោតសរសើរ និងថ្លែងអំណរគុណដ៏ជ្រាលជ្រៅបំផុត ចំពោះកិច្ច ខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជានិរតិកាលទី៦ ក្រោមការដឹកនាំដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ **សម្តេចអគ្គមហា សេនាបតីតេជោ ហ៊ុន សែន** និងរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជានិរតិកាលទី៧ ក្រោមការដឹកនាំដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ **សម្តេច មហាបវរនាយករដ្ឋមន្ត្រី ហ៊ុន ម៉ាណែត** ក៏ដូចជាកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងយ៉ាងសកម្មរបស់រដ្ឋាភិបាលក្រសួងវប្បធម៌ និងវិចិត្រ សិល្បៈ រួមជាមួយមន្ត្រីជំនាញ និងស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធនានា ក្នុងដំណើរការដ៏ស្វិតស្វាញនៃការស្នើបញ្ចូលសម្បត្តិវប្បធម៌ខ្មែរ ក្នុងបញ្ជីបេតិកភណ្ឌពិភពលោក ដើម្បីជាប្រយោជន៍ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់មនុស្សជាតិ។

ជាមួយគ្នានេះទូលព្រះបង្គំ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ក៏សូមសម្តែងនូវអំណរព្រះមហាក្សត្ររាជានិរតិកាលទី៧ ថ្លែងបំផុតថ្វាយ ដល់រដ្ឋព្រះករុណាព្រះបាទសម្តេចនាយករដ្ឋមន្ត្រី មហាក្សត្រីយានីខ្មែរ និងរដ្ឋប្រលិង្គបុព្វបុរសខ្មែរគ្រប់ជំនាន់ដែលបាន កសាង និងបន្សល់ទុកនូវសម្បត្តិវប្បធម៌ដ៏ល្អឯកលើលោកសម្រាប់កូនចៅជំនាន់ក្រោយ។ ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំ ក៏សូម ព្រះរាជានុញ្ញាតសម្តែងនូវអំណរព្រះគុណ ដ៏ជ្រាលជ្រៅបំផុតថ្វាយ **ព្រះករុណារាជានុវរាជសាលវិធាន** និង **សម្តេចព្រះមហាក្សត្រី ព្រះមហាបវរនាយករដ្ឋមន្ត្រី ហ៊ុន ម៉ាណែត** ដែលព្រះអង្គទាំងទ្រង់តែងប្រោសប្រទានការ គាំទ្រយ៉ាងពេញទំហឹង ចំពោះកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលដើម្បីបូជាជាតិរាជានុវរាជសាលវិធានកន្លងមក។

ថ្ងៃ ១១ ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ ២០២៣ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ ២០២៣
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២៣



ហ៊ុន ម៉ាណែត